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2 February 2016 / 2 février 2016

IOTC CIRCULAR 2016-017 / CIRCULAIRE CTOI 2016-017

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: ANNOUNCEMENT OF THE INDEPENDENT CHAIPERSON – 3RD TECHNICAL
COMMITTEE ON ALLOCATION CRITERIA (TCAC03)

In accordance with the Commission’s agreed selection process for an Independent Chairperson of the TCAC03, I am
pleased to advise you that Mr Don MacKay (New Zealand) has accepted the offer from the IOTC for the position. The
IOTC Secretariat is currently working with Mr MacKay and FAO to formalize the consultancy contract, in accordance
with the Terms of Reference approved by Members.

Madame/Monsieur,

OBJET: ANNONCE DU CHOIX DU PRÉSIDENT INDÉPENDANT POUR LE 3E COMITE TECHNIQUE
SUR LES CRITERES D’ALLOCATION (CTCA03)

Conformément au processus retenu par la Commission pour la sélection d’un président indépendant pour le CTCA03,
j’ai le plaisir de vous informer que M. Don MacKay (Nouvelle-Zélande) a accepté l’offre que lui avait faite la CTOI.
Le Secrétariat de la CTOI travaille actuellement avec M. MacKay et la FAO pour formaliser son contrat de consultant,
conformément aux termes de référence approuvés par les membres.

Yours sincerely / Cordialement

Dr. David T.Wilson
Executive Secretary (Interim) / Secrétaire exécutif (par intérim)

Attachments / Pièces jointes:

 Nil / acune


